
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 16. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 198
På samrådet den 15. september 2015, jf. besvarelse af SUU samrådsspm. A-
C, sammenlignede ministeren situationen omkring udmøntningen af 2015-
midlerne til kvalitetsløft på landets fødeafdelinger med den meget omtalte mil-
lion kroner, som tidligere socialminister Annette Vilhelmsen gav tilsagn om
over for Lisbeth Zornig, allerede inden ansøgningsfristen på midlerne var ud-
løbet. Mener ministeren, at disse to situationer kan sammenlignes, al den
stund at der i sagens natur kun kan være fem ansøgere til midlerne til fødeaf-
delingerne, nemlig de fem regioner, og at fordelingen af midlerne mellem an-
søgerne her allerede var fastlagt til at følge bloktilskudsnøglen, mens der i An-
nette Vilhelmsens tilfælde i princippet var et uendeligt antal ansøgere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.M.Morten-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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